
      Protokół Nr XI/11
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 30 czerwca 2011 roku

Otwarcie obrad – godz. 1510

Zamknięcie obrad – godz. 1700

Ad. 1
Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2
Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są 
prawomocne – w sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności radnych oraz lista 
obecności sołtysów i gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Franciszka Majdaka. 

Ad. 4
Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej 
z dnia 31 maja 2011 roku, z którym radni mogli zapoznać się wcześniej gdyż był 
wyłożony w Biurze Rady do wglądu. Przewodniczący zaproponował jego przyjęcie 
bez odczytywania.

Nie  wniesiono  uwag  do  protokołu  z  poprzedniej  sesji  RM  i  przystąpiono  do 
głosowania nad jego przyjęciem: 

Głosowało 14 radnych:   za –  14  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 5
 Przewodniczący  RM  –  zapytał  czy  są  uwagi  i  propozycje  do  proponowanego 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).
 
Przystąpiono do głosowania nad proponowanym porządkiem obrad. 

Głosowało 14 radnych:  za –14  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.



Ad. 6 
Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym.

O godz. 1516 w sesji uczestniczy 15 radnych na obrady sesji przybyła radna Barbara 
Kopalko.

Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 31 maja 2011 roku do 
29 czerwca 2011 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

J. Gorczyczki – odniósł się do przedstawionego sprawozdania w części dotyczącej  
postępowania  administracyjnego  na  wniosek  firmy  Strateg  Capital  w  sprawie 
wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach w związku ze zmianą pracy na 
trzy  zmiany  –  radny uważa,  że  dla  miejscowości  Tłumaczów fedrowanie  na  trzy 
zmiany jest niebezpieczne.

Burmistrz – wyjaśnił, że złożony wniosek przez Strateg Capital do organu, jakim jest 
gmina  nie  może  być  nierozpatrzony,  zostanie  uruchomiona  procedura,  w  której 
wszyscy  uczestniczą  i  procedura  ta  zostanie  upubliczniona,  kiedy  zostanie 
zaopatrzona stosownymi ocenami. Oceny wydaje Ochrona Środowiska, Gospodarka 
Wodna  a  nad  wszystkim  czuwa  Regionalny  Dyrektor  Ochrony  Środowiska  w 
Urzędzie Wojewódzkim i  on wszystkim decyduje.  Burmistrz nie może zablokować 
wydania decyzji, która mieści się w poszczególnych działach określonych prawem. W 
Polsce  istnieje  system  pracy  zmianowej  i  pracodawca  z  takim  wnioskiem  może 
wystąpić. Burmistrz musi skierować wniosek na właściwą drogę inaczej firma Strateg 
Capital  złoży  skargę,  która  zostanie  rozpatrzona.  Burmistrz  na  bieżąco  będzie 
informował o losach postępowania.

J.  Gorczycki  –  uważa,  że  Urząd Wojewódzki  uległ  pewnym  naciskom w sprawie 
wydobycia  w  kopalni.  Radny  pokazał  zdjęcie  przedstawiające  zapylenie  nad 
Tłumaczowem. 

Burmistrz  –  nie  umie  się  odnieść  do  zarzutów  postawionych  Dyrektorowi 
Regionalnemu Ochrony Środowiska. 

K. Sypień – przypomniała, że radny na poprzedniej sesji zgłosił problem zapylenia 
miejscowości Tłumaczów. Jako Przewodnicząca Komisji Zdrowia była dwukrotnie w 
Tłumaczowie  i  nie  było  zapylenia,  radna zapytała  jak często występuje zapylenie 
Tłumaczowa.

J. Gorczycki - występuje bardzo wysokie zapylenie przy wydobyciu kamienia. Radny 
zaproponował radnej przejażdżkę do Gajowa.   

K.  Sypień  –  uważa,  że  przy  działających  wszystkich  systemach  nie  ma  dużego 
zapylenia.

J. Gorczyczki  – podczas wydobycia kamienia powinno być zraszanie, którego nie 
ma. Czasami jest beczka, która jest nie wystarczająca.  



Ad. 7

DRUK  NR  1  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy na 2010 rok

Przewodniczący  RM  –  poinformował  o  pozytywnej  opinii  Składu  Orzekającego 
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  we  Wrocławiu  z  dnia  8  kwietnia  2011  roku  o 
przedłożonym przez Burmistrza Radkowa sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy 
za 2010 rok oraz o pozytywnej opinii Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisje  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Druk  NR  2  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy  Radków 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 2010 rok.

Przewodniczący  RM  –  poinformował  o  pozytywnej  opinii  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowe  we  Wrocławiu  oraz  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  o  udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków za 2010 rok.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisje  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  opowiedziała  się  za  udzieleniem 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 
2010 rok.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
jednogłośnie opowiedziała się za udzieleniem Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 2010 rok.
M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego jednogłośnie 
opowiedziała się za udzieleniem Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu na 2010 rok.



Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  jednogłośnie 
opowiedziała się za udzieleniem Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu na 2010 rok.
R.  Markowicz  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  jednogłośnie 
opowiedziała się za udzieleniem Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu na 2010 rok.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem uchwały  w  sprawie  udzielenia 
Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy  Radków  absolutorium  z  tytułu  wykonania  budżetu 
Gminy Radków za 2010 rok:
Głosowało 15 radnych:   za –   15   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Przewodniczący RM pogratulował Burmistrzowi udzielenia absolutorium i o godz. 16 
25 ogłosił 10 min przerwę.
O godz. 16 45 Przewodniczący RM wznowił obrady sesji.

DRUK  NR  3  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy 
Radków na lata 2011 – 2021

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:  za – 15   przeciw – 0 wstrzymało się – 0. 

DRUK NR 4 w sprawie uchwalenia „Wieloletniej Planu Inwestycyjnego Gminy 
Radków na lata 2011 – 2014” 

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 5 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2011 
rok 

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15       przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 6 w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Radków w 2011 roku 

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15       przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 7 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż gminnego 
udziału w nieruchomości



Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15       przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK  NR  8  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Województwu 
Dolnośląskiemu  na  opracowanie  dokumentacji  projektowej  dla  zadania  pt.: 
„Przebudowa odcinka drogi wojewódzkiej nr 387 w m. Ratno Dolne w rejonie 
wiaduktu kolejowego” 

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15       przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 9 w sprawie zmiany uchwały Nr IV/17/02 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia 21 grudnia 2002r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Radków 

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



 M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i  Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15       przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 10 w sprawie ustanowienia herbu, flagi stolikowej, banneru i pieczęci 
Gminy Radków

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
 M. Gancarski – Komisja Budżetu, Planowania i  Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15       przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 11 zmieniający uchwałę Nr II/3/10 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 
13 grudnia 2010r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i 
gminy Radków

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisje  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  sportu  i  Turystyki  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:  za – 15 przeciw – 0 wstrzymało się – 0.



Ad. 10 Wnioski i zapytania radnych oraz mieszkańców miasta i gminy.

Burmistrz – podziękował za udzielenie absolutorium oraz za przyznaną podwyżkę 
uposażenia.

Ad. 11
Interpelacje radnych.
Nie złożono.

Ad. 12
Sprawy różne. 

J. Gorczycki – poinformował o złożonej interpelacji radnych Powiatu Kłodzkiego na 
sesji. Radny odczytał porozumienie w sprawie remontu drogi Radków – Gajów 
-Tłumaczów zawarte między Starostwem a firmą Strateg Capital, które zostało 
zawarte a nie zrealizowane. 

Burmistrz  –  poinformował,  że  w  sprawie  drogi  było  wiele  rozmów,  na  prośbę 
Burmistrza  odbyło  się  spotkanie  ze  Starostą  Kłodzkim,  dyrektorem  Sijką  i 
przedstawicielem firmy Strateg Capital  były  prowadzone rozmowy na temat  drogi 
zjazdowej  z  Gajowa do Tłumaczowa.  Burmistrz  zaproponował,  aby na sesje  RM 
zaprosić przedstawiciela firmy Strateg Capital umocowanego prawnie i wysłuchać, 
jaka jest przyczyna przekładania wszczęcia budowy. 



S. Hajłasz –zostało przekazane 150 tys. za budynek w Tłumaczowie celem remontu 
drogi  w  Ścinawce  Górnej,  został  zrobiony  pierwszy  odcinek  drogi  i  się 
skończyło.  Radny  zaproponował  poszerzenie  wniosku  o  przedstawicieli 
Starostwa Powiatowego zajmującymi się drogami lub przedstawicieli Zarządu 
odpowiedzialnych za drogi. 

J.  Gorczycki  –  przypomniał,  że  na  poprzedniej  sesji  została  podjęta  uchwała  w 
sprawie drogi, zapytał czy były jakieś sygnały na piśmie.

J. Burlita – sołtys wsi Gajów – uważa, że właściciel drogi powinien połatać dziury aby  
droga była przejezdna zanim dojdzie do jej remontu.  

J. Gorczycki – uważa, że należy ściągnąć telewizje, bo jest nie prawdopodobne, aby 
droga tak wyglądała. 

 Przewodniczący RM poddał pod głosowanie wniosek, aby zaprosić przedstawicieli  
Starostwa powiatowego i przedstawicieli firmy Strateg Capital na sesje RM.

Głosowało 15 radnych:  za – 15 przeciw – 0  wstrzymało się – 0 – wniosek został 
przyjęty.

J. Burlita – poinformowała, że samochody ciężarowe dalej jeżdżą a zamontowany 
znak przez Starostwo został zdjęty. 

J.  Gorczycki  –  poinformował,  że  w Tłumaczowie  przed mostem też  został  zdjęty 
znak. 

Ad. 13
Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  RM  zamknął  XI  sesję  Rady 
Miejskiej w Radkowie.

   Protokołowała: Przewodniczący
 Lucyna Połowczuk   Rady Miejskiej w Radkowie

           Bogumił Kuczyński
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